



# NEW COLLECTION 2022



JOSÉ LEITE CASTRO

A large window occupies the right side of the frame, offering a panoramic view of a serene landscape. In the foreground, a portion of a light-colored sofa is visible on a textured rug. The middle ground shows a calm lake reflecting the surrounding lush green mountains under a bright sky.

**"Warm neutrals are  
my color palette of choice.  
Timeless layering of  
materials and textures  
creates a warm, cozy and  
comfortable home."**

José Leite de Castro







# Our New Collection

At Maison&Objet José Leite de Castro would like to invite you to explore our new collection, an evolved interpretation of modernity handmade by our skilled craftsmen.

With an eclectic design approach by expanding the creative process in new directions, we combine wood, brass, stone, glass, leather and textiles to create furnishings that reveals a refined lifestyle where comfort and authenticity triumph.

Au Maison&Objet, José Leite de Castro souhaite vous inviter à découvrir notre nouvelle collection, une interprétation évoluée de la modernité faite à la main par nos artisans qualifiés.

Avec une approche de design éclectique en élargissant le processus créatif dans de nouvelles directions, nous combinons le bois, le laiton, la pierre, le verre, le cuir et les textiles pour créer des meubles qui révèlent un style de vie raffiné où le confort et l'authenticité triomphent.

A Maison&Objet José Leite de Castro vorrebbe invitare ad esplorare la nostra nuova collezione, un'interpretazione evoluta della modernità realizzata a mano dai nostri abili artigiani.

Con un approccio progettuale eclettico espandendo il processo creativo in nuove direzioni, combiniamo legno, ottone, pietra, vetro, pelle e tessuti per creare arredi che rivelano uno stile di vita raffinato in cui trionfano comfort e autenticità.



The epitome of understated elegance, the collection is a reflection of understanding what it means to create a home that is warm and welcoming where space and furniture coexists in unity.

Extreme attention to detail and unique surfaces where lines and volumes blend harmoniously are key, that way we can give you luxurious, exclusive and timeless pieces.

La quintessence de l'élégance discrète, la collection est le reflet de la compréhension de ce que signifie créer une maison chaleureuse et accueillante où l'espace et le mobilier coexistent dans l'unité.

Une attention extrême aux détails et des surfaces uniques où les lignes et les volumes se mélangent harmonieusement sont essentielles, de cette façon nous pouvons vous offrir des pièces luxueuses, exclusives et intemporelles.

Epitome di sobria eleganza, la collezione riflette la comprensione di cosa significhi creare una casa calda e accogliente dove spazio e arredamento convivono nell'unità.

L'estrema cura dei dettagli e le superfici uniche dove linee e volumi si fondono armoniosamente sono fondamentali, in questo modo possiamo darti pezzi lussuosi, esclusivi e senza tempo.





From our collection to the style of your home, dimensions, materials and fabrics can all be tailored to your specifications. Also, bespoke solutions can be manufactured according to the specific needs of the client's project.

De notre collection au style de votre maison, les dimensions, les matériaux et les tissus peuvent tous être adaptés à vos spécifications. De plus, des solutions sur mesure peuvent être fabriquées en fonction des besoins spécifiques du projet du client.

Dalla nostra collezione allo stile della tua casa, dimensioni, materiali e tessuti possono essere adattati alle tue specifiche. Inoltre, soluzioni su misura possono essere realizzate in base alle esigenze specifiche del progetto del cliente.



